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J e g y z ő k ö n y v 

 
 
Készült Kálló Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. december 16-án 17,00 
órai kezdettel Kálló községben a faluházban megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak: Ivanovics István polgármester, Balla Jánosné, Balla Lászlóné, Benedek Péter 
István, Kapás Antalné, Koncz Lajosné – szám szerint a 7 tagú képviselő-testület 6 tagja 
Koncz Anita jegyző – meghívott 
 
A polgármester köszönti a   megjelenteket. Megállapítja a határozatképességet és megnyitja 
az ülést. Kijelöli Balla Jánosné és Balla Lászlóné képviselőket a jegyzőkönyv hitelesítésére, 
melyet a képviselők egyhangúlag elfogadnak. 
 
1./ napirendi pont 
Javaslat a szociális ellátások helyi szabályairól, valamint a gyermekvédelem helyi 
rendszeréről szóló önkormányzati rendelet módosításáról 
(Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

 
Ivanovics István polgármester: A szociális törvény módosítása szerint 2014. január 1-től az 
átmeneti segély, a temetési segély és a rendkívüli gyermekvédelmi támogatás önálló ellátási 
formaként megszűnik, és egyetlen ellátási formává, önkormányzati segéllyé olvad össze. 
A  képviselő-testületnek módosítani kell a helyi rendeletét 2013. december 31-ig. 
Kéri a képviselő-testületet, hogy a rendelet-módosítást az előterjesztés szerint fogadják el. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 6 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 20/2013. (XII.30.) önkormányzati 
rendeletét a szociális ellátások helyi szabályairól szóló 6/2011. (IV.28.) önkormányzati 
rendelet és a gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 7/2010. (VIII.25.) önkormányzati 
rendelet módosításáról. 
 
 
2./ napirend 
KÖZMEGHALLGATÁS 
 
Ivanovics István polgármester: Várja a lakossági kérdéseket, hozzászólásokat. 
 
 
Horváth László:  

- Már évtizedekkel ezelőtt el kellett volna intézni, hogy Kálló Pest megyéhez tartozzon, 
de az akkori vezetésnek nem állt érdekében. 

- Azt is elmondta a régi vezetésnek, hogy ha azt szeretnék, hogy az aszódi szakrendelő  
      fogadja a kállói betegeket, akkor fizetni kell érte. 
- Évekkel ezelőtt az önkormányzat eladott földterületet a most kialakított buszforduló  
      mellett. 
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Ivanovics István polgármester:  
 

- A buszforduló mellett önkormányzati földterület nem került eladásra. 
- Már évek óta, jelenleg is fizet az önkormányzat az aszódi szakrendelőnek, hogy 

fogadja a betegeket. 
- Az önkormányzat elérte, hogy bizonyos ellátási területeken ne a salgótarjáni, hanem a 

hatvani kórházhoz tartozzon községünk. Még most is vannak olyan egészségügyi 
szakellátások, amelyeket csak Salgótarjánban tudnak biztosítani, de alapellátás 
területén fogadja a hatvani kórház a kállóiakat. 

- A kürti út végén kialakításra került a buszforduló, amely még nem készült el teljesen,  
       majd tavasszal folytatják a munkát. 
- A buszforduló mellett önkormányzati földterület nem került eladásra. 
- Rendbe tette az önkormányzat a településen a vízelvezetőket a közfoglalkoztatottak 

segítségével. 
- A régi kultúrházat is sikerült egy kicsit rendbe tenni. 
- A régi Ktsz. területe három néven van, ezért nehéz megoldást találni a problémára. A 

magánterületre nem mehetnek be, a környékét azonban rendszeresen takarítják. 
- A szolgálati lakásokban javításra került a fűtés. 
- A temetőnél kijavították a lábazatot. 
- Megvásárolhatók lesznek a lakosság részére a Kvg. Zrt. által használatra kiadott 

kukák, természetesen az új kuka árához viszonyítva jelentősen olcsóbbam, a 120 
literes kuka kb. 4500 Ft-os, míg a 60 literes kuka kb. 2900 Ft-os áron. Az eddig eltelt 
időszakra bérleti díjat nem kellett fizetni a kukákra a lakosságnak. 

 
Horváth István: Érdeklődik, hogy tűzifa támogatást igényelt-e az önkormányzat? 
 
Ivanovics István polgármester: Nem az önkormányzat igényelt támogatást, hanem a svájci 
alapon keresztül történ az igénylés. A többi önkormányzat is nagyon kevés fát kapott, Kállón 
nem tudták volna annyifelé osztani, hogy minden rászorultnak jusson és ne legyen belőle vita. 
 
Otyehel Irén: Három betörés is volt az ingatlanában, a tettes egyik esetben sincs meg. Miért 
van az, hogy a rendőrség lefoglalja az ellopott tárgyat és nem adják azonnal vissza? Miért kell 
megvárni a 30 napot? 
 
Magyar Attila rendőr: Bizonyos tárgyakat úgy foglalnak le, hogy el is szállítja a rendőrség, 
viszont vannak olyan dolgok, amelyet például méreténél fogva nem lehet elszállítani, az a 
helyszínen kerül lefoglalásra. Ha megsemmisítésre kerül a dolog, akkor az illető 
bűncselekményt követ el. Az illetékes nyomozóval kell megbeszélni, hogy mindjárt 
visszaadják a tulajdonosnak a lefoglalt dolgot, vagy csak az eljárás végén. 
 
Kiss Bálint: Azt szeretné, ha nem a salgótarjáni, hanem a kerepestarcsai kórházba mehetne, ha 
beteg. 
 
Ivanovics István polgármester: Elintézte az önkormányzat, hogy hatvanhoz tartozzanak, de 
bizonyos esetekben ott nem tudják biztosítani  a gyógyítást, ezért kell Salgótarjánba menni. 
 
Makó Árpád: Mennyi közhasznú munkás dolgozik a településen? 
 
Ivanovics István polgármester: 29 főt alkalmazunk és 3 fő önkéntest. A rendszerből senki nem 
került ki, törekedtek arra, hogy mindenkinek meg legyen a szükséges ledolgozott 30 nap. A 
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téli közmunkaprogramban most oktatás folyik, 10 fő útkarbantartó, 7 fő kisgépkezelő, 6 fő 
van tényleges foglalkoztatva. 
 
Makó Árpád: Milyen jogcímen küldik a felszólítást, hogy fizessen szemétdíjat? Ő nem kötött 
szerződést, szemetet sem hajlandó kitenni. Kivel kötött az AVE szerződést, hogy küldik a 
papírt? 
 
Kiabálni kezd a hozzászóló, nem lehet érteni, hogy mit mond. 
 
Ivanovics István polgármester: Fejezd be, mert ha nem bezárom az ülést. 
Kállón nincs cigányság és parasztság, mindannyian kállóiak vagyunk. Ha startmunka-
programot megnézzük, 90 %-ban cigányok lettek behozva.  
Ha nem felel meg semmi, akkor olyan polgármestert kell választani, aki mindent meg tud 
oldani. 
Az utak környéke ki lett tisztítva, a forrásnál elkészült a kis faház. Megnyugtató, hogy senkit 
nem kellett kizárni a rendszerből. 
 
Makó Árpád: Hányan dolgoznak az óvodában? 
 
Ivanovics István polgármester: Meg van határozva, hogy 100 óvodás gyermek ellátásához 
milyen létszámra van szükség. 
 
Hozzászólás: Már nagyon régen nincs közvilágítás a Deák utcában, nagy probléma az ott 
élőknek. 
 
Ivanovics István polgármester: Már többször jelezte az önkormányzat az ÉMÁSZ felé a 
problémát. 

 
Ezt követően a bekiabálásoktól nem lehetett érteni a hozzászólásokat. 

 
A polgármester megköszönte a megjelenést és a testületi ülést bezárta. 
 
 

 
 
                                                                    Kmf. 
 
 
 
 
 
                    Ivanovics István                                              Koncz Anita 
                       polgármester                                                     jegyző 
 
 
 
 
                                       Balla Jánosné                   Balla Lászlóné 
                                                  jegyzőkönyv-hitelesítők 
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